

COOPERATION SOUDRONIC AG AND CAN MAN AG

We are proud to announce that Can Man AG together with Frei AG are new members of the Soudronic Group. Mr. Ruedi Umbricht together with his sister Marianne und his brother Johnny have decided to sell their very successful company together with their latest acquisition Frei AG to Soudronic AG.

For you as a customer of Soudronic AG as well as of Can Man AG it is important to know that Can Man AG will operate as an independent innovation and manufacturing platform. Production sites, employees as well as products, services and pricing will remain as they are. Can Man AG will keep on operating independently as Can Man AG in the market. Mr. Ruedi Umbricht will keep the responsibility for this operation, Mr. Johnny Umbricht will take on the role as General Manager. In addition, Mr. Ruedi Umbricht will take on the position of COO (Chief Operations Officer) of the Soudronic Group. In this role new (and existing) business opportunities will be his focus in the group.

It is the declared goal of both companies to strengthen the position of metal packaging with focus on the 3-piece can in the market through joint development. Focus of this development will not only be the cost situation but also convenience and product safety. We are convinced together we can have a much larger contribution to this industry.

Wir freuen uns Ihnen mitteilen zu können, dass die Firma Can Man AG zusammen mit der Firma Frei AG, neue Mitglieder der Soudronic Gruppe sind. Herr Ruedi Umbricht und seine Geschwister Marianne und Johnny haben sich entschlossen, ihre sehr erfolgreiche Firma Can Man AG, zusammen mit der kürzlich erworbenen Frei AG, an Soudronic AG zu verkaufen.

Für Sie als Kunde von Soudronic AG als auch von Can Man AG, ist es wichtig zu wissen, dass die Can Man AG eine eigenständige Innovations- und Produktionsplattform bleibt. Produktionsstätten, Mitarbeiter sowie die Produkte, Service und deren Preise bleiben bestehen. Can Man AG wird weiterhin als selbständige Firma unter dem Namen Can Man AG am Markt aktiv sein. Ruedi Umbricht bleibt der Gesamtverantwortliche und sein Bruder Johnny wird neu der General Manager. Ruedi Umbricht übernimmt dazu die Position des COO (Chief Operations Officer) der Soudronic Gruppe. In dieser Funktion werden potenziell neue (und bisherige) Geschäftsfelder sein Schwerpunkt sein.

Es ist das erklärte Ziel beider Firmen, die Attraktivität der Metallverpackung und dabei im Besonderen der 3-Teil Dose für den Endkunden durch gemeinsame Entwicklungen zu erhöhen. Der Fokus liegt dabei nicht nur im Kostenbereich sondern auch im Bereich der Convenience und der Produktsicherheit. Wir sind überzeugt, zusammen einen noch höheren Beitrag zu dieser Industrie leisten zu können.

Jakob Guyer
Delegate of the
board of directors

Rolf Geide
CEO